
Beste raadsleden, 

 

In de collegevergadering van 1 maart jl. heeft het college besloten enkele gronden gelegen achter 

sportpark de Esserberg te Haren voorlopig aan te wijzen als gronden op basis van de Wet 

voorkeursrecht gemeenten (Wvg). Het college heeft recent geconstateerd dat dit stuk grond te koop 

werd aangeboden. Om onszelf de mogelijkheid te geven deze grond te kopen, dienden we op korte 

termijn de noodzakelijke documenten op te stellen om onszelf dit recht te verschaffen. De komende 

weken ligt dit besluit ter inzage, waarbij belanghebbenden een zienswijze kunnen indienen. De Raad 

dient hier vervolgens voor uiterlijk 1 juni een raadsbesluit over te nemen. Vanaf dat moment is het 

definitief. 

 

Aanleiding is de krapte op sportpark de Esserberg en de mogelijkheid om hier extra velden aan toe te 

voegen. De gebruikers hebben hier in het verleden herhaaldelijk aandacht voor gevraagd. In 

hoeverre eventuele uitbreiding op deze locatie vanuit verschillende oogpunten wenselijk is, gaan we 

de komende periode onderzoeken. We realiseren ons namelijk terdege dat de huidige functie zeer 

zeker een bepaalde waarde vertegenwoordigd en moeten dit gaan afwegen tegen het 

maatschappelijk belang van extra capaciteit op de Esserberg. 

 

Dit betekent dus uitdrukkelijk niet dat het college er al over uit is of de grond uiteindelijk 

daadwerkelijk voor dit doeleinde aangekocht zal worden en zo ja, met welk beoogde doel. Voor dit 

moment vonden we het vooral van belang om de regierol hierin te kunnen behouden en eventuele 

ongewenste ontwikkelingen op deze locatie tegen te gaan. Vandaar dat we dit voorlopige besluit 

hebben genomen. 

 

We merken dat het vestigen van dit recht op deze locatie tot enige onrust leidt en begrijpen dat ook 

goed. Gezien het feit dat het besluit uiterlijk 2 maart genomen diende te zijn, voelden we ons echter 

genoodzaakt om op deze manier te handelen zonder dat hier al een inhoudelijke en zorgvuldige 

afweging aan ten grondslag ligt. Vanzelfsprekend informeren we u binnenkort over ons advies en 

eventuele zienswijzen, zodat u deze kunt meewegen bij het te nemen raadsbesluit. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Wethouder Jongman 

Wethouder Van der Schaaf 

 

  


